
Z á p i s  č.2/2010 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 15.3.2010 v zasedací místnosti OÚ (l.patro) 

 
Přítomni:  Dle prezenční listiny 
 
Ověřovatelé zápisu:  Zdeněk  Kužela, Jaroslav  Petřík 
 
Zapisovatel:  Milena Kobylíková 
 
Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednomyslně schválilo program zasedání. 
1. Územní plán obce – návrh a schválení projektanta. 
2. Projednání ostatních záležitostí. 
ZO jednomyslně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
K bodu 1 
ZO projednalo nabídky na zpracování nového územního plánu obce. 
Výběrového řízení se zúčastnili tito autorizovaní architekti: 
a) ing. arch. Jitka Šimordová – architektura, urbanismus, územní plánování 
    cena nabídky 252 tis. Kč 
 b)VISUALCAD, s.r.o. – ing. arch. Radoslav Špok – projektová činnosti ve výstavbě 
    cena nabídky 276 tis. Kč 
c) ing. arch. Vladimír  Dujka -  projektová a poradenská činnost  
    cena nabídky 216 tis. Kč.  
Usnesení č.1/2/2010 
ZO jednomyslně schválilo dle výběrového řízení zadat zpracování územního plánu 
obce Hrobice panu ing. arch. Vladimíru Dujkovi, který pro Obec Hrobice je také autorem 
současného územního plánu a zdejší prostředí zná velmi dobře. Rovněž cenová nabídka 
byla finančně nejvýhodnější. 
 
K bodu 2 
a) Starosta obce seznámil zastupitele se zpracovaným projektem na opravu chodníků v obci, 
    který zpracoval ing. Jiří Škrabal – Projekce dopravních staveb. Podle projektu by cena 
    chodníku kolem hlavní silnice při výměně všech obrubníků a dodržení stávajících norem 
    (lože z kameniva drceného 4-8 mm-3 cm a podklad ze štěrkodrti 0-63 mm - 12 cm) stála 
    2 533 480 Kč a chodník na Točně 1 274 949 Kč. Po konzultaci se stavitelem Drábkem,  
    kterého firma zbudovala chodník před kaplí, navrhl starosta úspornější variantu, při které 
    by se ponechaly stávající obrubníky a lože z jemného kameniva by bylo 4 cm a podklad 
    ze štěrkodrti 5 cm. Vzhledem k tomu, že v letošním roce není vyhlášen žádný dotační titul 
    na rekonstrukci chodníků, bylo navrženo, aby se opravila jen ta část obce, která je 
    v nejhorším stavu. 
Usnesení č. 2a/2/2010 
ZO jednomyslně schválilo, aby se vybudoval chodník jenom v části od Ulrichového směrem 
ke Slušovicím po konec obce a chodník od obchodu k MŠ. V případě poskytnutí dotace 
opravit zbývající chodník a také chodník kolem MK (Točna). 
Do příštího zasedání osloví starosta obce minimálně 3 firmy, které předloží cenovou nabídku. 
 
 
 



b) ZO projednalo možnost odkoupení pozemku od paní Dany Kuchařové 
    vedle areálu na „Dubíčku“, který by obec využila jako parkoviště. 
Usnesení č.2b/2/2010 
ZO jednomyslně schválilo, aby starosta obce vstoupil v jednání s paní Danou Kuchařovou, 
o odkoupení pozemku (část parcele č. 719/5). 
 
c) ZO znovu projednalo vlhkost v obecním bytě pana Martina Slováčka. Byl podán návrh, 
    aby se vyzkoušel „Cerezit“ – lapač vlhkosti, se kterým mají dobré zkušenosti někteří 
    zastupitelé.  
Usnesení č. 2c/2/2010 
ZO jednomyslně schválilo zakoupit 2 lapače vlhkosti „Cerezit“ a umístit je do bytu 
pana Martina Slováčka. 


